
洁净室辅助设备-传递窗

产品名称 洁净室辅助设备-传递窗

公司名称 天津固达科技有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 天津市河北区新开河街泰来嘉园2-1-106

联系电话 022-26220015 15922281030

产品详情

传递窗是一种洁净室的辅助设备，它的作用是净化物品通过室内外洁净区之间的缓冲，防止物品由于通
过而打开洁净门，破坏到室内空气和室内压力，更能减少操作人员的移动，防止外部区域的灰尘进入，
保持洁净室的稳定

The Pass through box is a clean room auxiliary equipment, its function is to purify the goods pass the buffer

between indoor and outdoor clean area to prevent items due to the pass to open the door and destroyed the clean

room air and chamber pressure, more can reduce the operating personnel move to prevent the entry of the dust

of the outer region, the stability of the clean room.

种类：普通传递窗

Type： Static pass box

外形尺寸(mm)：800*690*690（W*H*D）

External dimension(mm) 800*690*690（W*H*D）

工作区尺寸：600*600*600mm（W*H*D）

Internal dimension(mm）600*600*600mm（W*H*D）



箱体主要材质：304不锈钢

External material: SUS304 stainless steel

门锁： 机械联锁或电子联锁

Door Lock: Mechanically or electronically interlocked

备注：以上为标准规格，尺寸可按客户要求定制

Remark：Above is standard specs, the dimension can be customized as requested.

如果您有什么问题，欢迎来电咨询，谢谢

If you have any question, wellcome to inquire,tks.
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